
 
 

 
 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
 

Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

 

Datum: 06/02/2025 
 

 

Onderwerp vraag:  de toestand der accommodatie van KFC Walem; 

Toelichtende nota 
  

 

KFC Walem, een succesvolle vereniging die steeds maar groter wordt, speelt op terreinen die 
de facto eigendom zijn van het “Agentschap Natuur en Bos” (“ANB”).  Zoals door vorig 

stadsbestuur eind vorige legislatuur aan vraagsteller laten weten, zou “ANB” bereid zijn deze 
gronden te verkopen, of minstens te ruilen voor gronden in eigendom van de Stad die dan 
weer interessant zouden zijn voor “ANB”. 

 
Een overleg dienaangaande zou worden opgestart. 

 
Met “de Vlaamse Waterweg” zou er een principieel akkoord zijn voor de inrichting van een 
parking, doch hiervoor moesten de nodige vergunningen nog aangevraagd worden. 

 
1. Is er inmiddels een overleg geweest met “ANB”?  Zo ja, wat leverde dit op?  Zo neen, 

waarom is dat nog niet gebeurd en wanneer staat dit dan gepland?  
 

2. Is het principieel akkoord met “de Vlaamse Waterweg” al verder uitgewerkt en werden 
er al de nodige vergunningen aangevraagd?  Zo neen, wanneer zullen die dan worden 
aangevraagd en indien die niet zullen worden aangevraagd, waarom niet en waarom 

werd dit dan niet medegedeeld aan de club? 

 
 
 

 
 

         Marc HENDRICKX (N-VA) 


